



UN75  
2020 وما بعد



الاتحاد البرلماني الدولي  
من أجل الديمقراطية، من أجل الديمقراطية.

## المؤتمر العالمي الخامس لرؤساء البرلمانات

مكتب الأمم المتحدة، فيينا (النمسا) 19-21 آب/أغسطس 2020

SP-CONF/2020/1-Inf.3

20 نيسان/أبريل 2020

### المذكرة التفسيرية حول

### نظام التسجيل في المؤتمر العالمي الخامس لرؤساء البرلمانات

يتوفر نظام التسجيل في المؤتمر العالمي الخامس لرؤساء البرلمانات فقط للبرلمانات الوطنية، والأعضاء المنتسبين، والمراقبين الدائمين الذين يحق لهم الحضور وفقاً لقوانين المؤتمر، والإعلام. أي منظمات أخرى و/أو أشخاص مهتمون بالمشاركة في هذه الفعالية هم مدعوون إلى مراسلة: [postbox@ipu.org](mailto:postbox@ipu.org)

ويمكن الدخول إلى نظام التسجيل الخاص بالفعالية إما عبر الموقع الإلكتروني للمؤتمر العالمي الخامس لرؤساء البرلمانات، عبر الضغط على زر التسجيل أو عبر الصفحة الإلكترونية التالية: <https://registration.ipu.org/d/wnqcd5>.

وينبغي أيضاً استخدام نظام التسجيل في المؤتمر العالمي الخامس لرؤساء البرلمانات لتسجيل رئيسات البرلمانات في القمة الثالثة عشرة.

وسيتم فتح النظام من 24 نيسان/أبريل حتى 10 آب/أغسطس 2020، التي من بعدها يقوم المندوبون بالتسجيل مباشرة مع الاتحاد البرلماني الدولي: [postbox@ipu.org](mailto:postbox@ipu.org)

مهم: يجب أن يكون هناك منسق واحد لكل وفد يستخدم نظام التسجيل الخاص بالفعالية.



تتم عملية التسجيل على النحو التالي:

1. أدخل المعلومات المطلوبة في الصفحة الأولى بدقة.
  - يرجى أخذ العلم أنه لا يمكن تعديل هذه المعلومات في مرحلة لاحقة.
  2. تزويد بريد إلكتروني فردي لكل وفد<sup>1</sup> (أصبح ذلك ضرورياً الآن، كجزء من من هوية التسجيل للمندوب)
  3. ملء تاريخ الميلاد لكل مندوب
  4. بحسب قدرتكم كمنسق للوفد، لا تنسوا أن تشملوا أنفسكم إذا كنتم تخططون لحضور هذه الفعالية.
  5. من الممكن تسجيل أكثر من شخص واحد في الوقت نفسه.
- فبعد أن انتهوا من التسجيل الأول، قبل أن تضغطوا على زر "الانتهاء"، اضغطوا على زر "إضافة شخص".
- وبحسب "فئة المشاركة" المختارة، تصبح عدة حقول متوفرة، البعض منها إلزامي، المشار إليها بال(\*)، وتفاصيل متصلة بالبرلمان الوطني (رئاسة لجنة برلمانية، مناصب، إلخ...). يرجى عدم استخدام الخط العريض عند ملء الحقول.
- وتشمل عملية التسجيل مرحلة تحقق، حيث سيدرس خلالها، مسؤولو النظام طلبكم للتسجيل. و فور التحقق من صحة تسجيلكم، سيتم إرسال تأكيد عبر البريد الإلكتروني.
- وإذا لأي سبب من الأسباب، لم يتم التمكن من التسجيل عبر البريد الإلكتروني، سيتم نقل تشكيلة الوفد إما عبر البريد الإلكتروني: [postbox@ipu.org](mailto:postbox@ipu.org)، إما عبر الفاكس (+41 22 919 41 60).
- وإذا كان لديكم أي أسئلة حول عملية التسجيل، يرجى إرسالها إلى مسؤولة خدمات المؤتمرات السيدة سالي آن سادر على البريد الإلكتروني التالي: [sas@ipu.org](mailto:sas@ipu.org)
- مع نسخة إلى البريد الإلكتروني العام للاتحاد البرلماني الدولي: [postbox@ipu.org](mailto:postbox@ipu.org)

<sup>1</sup> إن الاتحاد البرلماني الدولي ملزم باحترام خصوصية الأشخاص الذين يتعامل معهم. تتوفر المزيد من المعلومات حول ممارسات الخصوصية لدينا على الرابط التالي: <https://www.ipu.org/privacy-statement>





Inter-Parliamentary Union  
For democracy. For everyone.



REPUBLIC OF AUSTRIA  
Parliament

# Fifth World Conference of Speakers of Parliament

United Nations Office, Vienna (Austria), 19–21 August 2020

SP-CONF/2020/1-Inf.3  
20 April 2020

## Explanatory note on the 5WCSP event registration system

The Fifth World Conference of Speakers of Parliament (5WCSP) event registration system (ERS) is only open to national Parliaments, Associate Members, permanent observers entitled to attend according to the Conference Rules, and the media. Any other organizations and/or persons interested in participating in this event are invited to write to: [postbox@ipu.org](mailto:postbox@ipu.org).

The ERS can be accessed either through the Fifth World Conference of Speakers of Parliament (5WCSP) [webpage](#), simply by clicking on the Registration button or through this weblink: <https://registration.ipu.org/d/wngcd5/>. The 5WCSP ERS should also be used to register Women Speakers of Parliament to the 13th Summit.

The system will be open from 24 April to 10 August 2020, after which delegates should register directly with the IPU: [postbox@ipu.org](mailto:postbox@ipu.org).

**Important:** There should only be one coordinator per delegation using the ERS.

The registration process is as follows:

1. Carefully enter the information requested on the first page.  
Please note that this information cannot be edited at a later stage.
2. Provide an individual email address for each delegate<sup>1</sup> (this is now mandatory, as it is part of the delegate's registration identity).
3. Fill out the date of birth for each delegate.
4. In your capacity as delegation coordinator, do not forget to include yourself if you plan to attend the event.
5. It is possible to register more than one person at a time.  
After you have completed the first registration, before pressing "Finish", click on the "add person" button.

Depending on the "participation category" selected, different fields become available, some of which are mandatory, indicated by (\*), i.e. details pertaining to a national parliament (chairing of a parliamentary committee, titles, etc.). Please **do not** use all capital letters when completing the different fields.

<sup>1</sup> The IPU is committed to respecting the privacy of the people it engages with. More information about our privacy practices is available at this link <https://www.ipu.org/privacy-statement>

The registration process includes a **validation phase**, during which system administrators will examine your registration. Once your registration has been validated, you will receive a confirmation e-mail.

If for any reason it is not possible to register online, the delegation's composition may be transmitted either by e-mail: [postbox@ipu.org](mailto:postbox@ipu.org) or fax (+41 22 919 41 60).

Should you have any questions on registration, please send them to Ms. Sally-Anne Sader, Conference Services Officer, at [sas@ipu.org](mailto:sas@ipu.org), with copy to the generic IPU e-mail address: [postbox@ipu.org](mailto:postbox@ipu.org).